
Protokoll ST107. 2020-08-20
Protokoll fört med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund  torsdagen den 
20 augusti 2020.

ST107:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST107:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
June Sandberg/Ledamot
Mikael Johansson/Suppleant
Jerry Eklöf/DTL/Adjungerad 

ST107:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes .

ST107:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående telefonmöte daterat ST106 2020-06-04 justerades och lades
till handlingarna . 

ST107:05 Rapport ekonomi
Berith vår kassör informerade om årets resultat  – 5124 kr men ekonomin är fortfarande 
mycket god.   
Berith har gjort en sammanställning över ekonomin under pandemin genom kontakt med 
alla klubbar  i distriktet via mejl eller telefon. De flesta klarar sig bra men det finns några 
som har problem. Vi tog beslut om att Gösta vår ordförande kontaktar dessa klubbar och 
ber dem ansöka om hur mycket de vill ha bidrag. Efter det tar vi beslut om eventuell bidrag 
från VDB.
Vi diskuterade hur vi ska få igång spelet på våra klubbar och tog beslut om att erbjuda 
inköp av plexiglas skydd  för 200 kr genom Bridgeförlaget, övriga kostnaden står VDB för.

  
ST107:06 Frågor aktualiserade vid möte med Martin Löfgren 200528

a) Rekryteringskedjan/ Hur ska VDB agera. Vi kom fram till att det är fel tid (pandemi) för 
att lägga krut på det just nu men Gösta skriver till klubbarna om de har något mer att 
tillägga.
b) Vill någon i VDB vara kontaktperson för senior-/pensionärsbridge/Inget intresse från 
någon  i vår styrelse.
c) Ruterutbildning/Viktigt att vi får i vårt distrikt men läget är inte så bra just nu p g a 
pandemin. Frågan får tas  upp igen när läget blir bättre.
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d) Hur ser vi på bridge digitalt och hur kan vi utveckla den/DTL Jerry Eklöf har hållit igång
under pandemin men mycket spel på Funbridge och många av våra medlemmar har deltagit.
Tävlingarna via BBO har deltagandet inte varit så bra men Jerry lovade prova någon mer 
gång och då hoppas vi på fler par till tävlingen. 

 
ST107: 07 Åtgärder med anledning av Coronapandemin

Hur hanterar vi VDB:s årsmöte/Vi vill ha ett fysiskt möte med så få deltagare som 
möjligt, vi bestämde att 2 ombud från varje klubb deltar i en bra lokal. Mötet kommer att 
ske den 16 september kl 18,30 i Solstabridgen lokaler. 
Hur kommer vi igång med spelet på våra klubbar? Plexiglas skydd för de klubbar som har 
möjlighet. Sponsras av VDB, se punkt 5. 

ST107:08 Inför årsmötet
a) När/Onsdagen den 16 september kl 18,30 i Solstabridgen lokaler.
b) Vilka former/2 ombud från varje klubb (inget bridgespel).
c) Årsberättelse/Berättelsen har upprättats och vi gick igenom din idag med några 
ändringar. 
c) Förslag till avgifter 2020-2021/Klart.
c) Arvoden 2020-2021/Klart men med en ändring, vår DTL Jerry Eklöf för ett ökat arvode 
med 1000 kr. Övriga som tidigare år. 
d) Bokslut/Vår kassör Berith har det klart och lämnat till våra revisorer. Rapporter kommer 
att läggas ut när revisionen är klar.
e) Valberedning/Gösta fick i uppdrag att kontakta sammankallande i Valberedningen, Karl-
Erik Backelin.

ST107:09 Tävlingskommittén 2 av ledamöter önskar avgå efter detta verksamhetsår
Vi beslutade att utse Jerry Eklöf till DTL med  Kent Rörqvist som medlem i TK.
DTL Jerry Eklöf kommer att deltaga i vår styrelsemöten som adjungerad deltagare.
  

ST107:10 Regelverk för DM-tävlingar
Klart med små justeringar. Gösta fixar detta. Kommer att läggas ut under 
TÄVLING/Distriktsmästerskap inom kort.

ST107:11 Regelverk för Rallytävlingar
Frågan bordlades till nästa möte.

ST107:12 Spelprogram 2020/2021
Vi har haft mycket frågetecken p g a flyttning av Allsvenskan till januari-februari 2021 men
nu  har vi ett diskussionsunderlag som DTL Jerry sammanställer och kommer inom kort ut 
på hemsidan.

ST107:13 Distriktsträffen i Örebro 7 – 8 november 2020
DTL Jerry Eklöf och ordförande Gösta Frödin kommer att deltaga i detta arrangemang.

ST107:14 Utkast till kalendarium för 2020-2021
Gösta hade förslag över datum vi ska styrelsemöten under nästa säsong och vi följer dessa 
datum med eventuella förändringar. Vi hade tänkt ha en ordförandeträff senare i höst men 
tog beslut att inte arrangera träffen under denna säsong p g a pandemin.
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ST107:15 Övriga frågor
Inga övriga frågor. 

ST107:15 Mötet avslutas
Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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